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Matej Baránek, moderátor RTVS:  

"Osem krajských a ďalších vyše 20 miest na celom Slovensku sa zapojilo do kampane Do práce na 
bicykli. Hoci súťaž prvýkrát vyhlásili na národnej úrovni, niektoré mestá ako Prešov, Martin či Banská 
Bystrica už majú podobné akcie na podporu cyklodopravy za sebou. Do tej aktuálnej sa zapojila aj 
najväčšia bratislavská mestská časť. Starosta Petržalky Vladimír Bajan."  

Vladimír Bajan, starosta Petržalky:  

"Niektorí naši  kolegovia sa prihlásili, myslím si, že nie je problém začať, problém je dokončiť, takže 
počkáme si na konci ako to bude, vrátane mňa teda samozrejme."  

Matej Baránek:  

"V dánskej Kodani chodí na bicykloch do práce okolo 60 % obyvateľov. V Bratislave sú to len 2 %, 
hoci oproti minulosti sa počet cyklistov zdvojnásobil. Primátor Milan Ftáčnik sa do kampane 
nezapojí, do práce totiž chodí pešo."  

Milan Ftáčnik, primátor Bratislavy:  

"Rozmýšľal som nad tým, že či to neurobiť tak, ako to má urobené dánsky premiér, ktorý chodí do 
práce na bicykli tak ako väčšina obyvateľov Kodane a má ten bicykel zavesený na budove, kde je 
úrad vlády. To znamená keď ten bicykel je tam, tak všetci vedia, že ministerský predseda je vo svojom 
úrade, keď bicykel je preč, tak vedia, že niekde rokuje."  

 


